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6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.5.2017  
 
 
 
JUDr. Pašková: 
Mňa len požiadali rodičia z toho dvora na Severe, z Ternavskej ulice, či by sa nedali upraviť, 
tam sú dve ihriska, boli to niekedy antukové, teraz jedno je už komplet zarastené a druhé je 
čistý kameň. Tie deti, by tam radšej hrali futbal, alebo niečo podobné. Či by sa nedalo s tým 
niečo urobiť, žeby sa to dalo používať.  
 
PhDr. Čižmár: 
Bude to úloha pre mestské hospodárske stredisko, keďže takéto revitalizácie, alebo zmeny 
boli realizované aj v iných častiach mesta. Tak, ako ste uviedli pani poslankyňa, aj táto bude 
zrejme odkonzultovaná aj priamo s obyvateľmi tejto časti. Takže sa navrhne variant, ktorý 
bude najprijateľnejší potom pre všetkých.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Na vedomie:  mestské hospodárske stredisko             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


